
 
                                                         P R O T O K Ó Ł    nr XIV/2011 
 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 
2011r. 
 
Początek obrad: godzina 12.00 
 
Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady XIV/2011 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan 
Zbigniew Chlubicki. 
 
Pan Chlubicki stwierdził na podstawie listy obecności, że na sali obecni są wszyscy 
radni, wobec czego obrady XIV/11 sesji są prawomocne. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował następujące zmiany do  proponowanego 
wcześniej porządku obrad: 
 
- podzielenie punktu 7 na podpunkty a, b , c : 
a. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III w Gminie 
Barczewo”; 
b. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Egzamin nam nie straszny” …; 
c. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Przedszkole równych Szans”; 
 
- w punkcie 15 wprowadzenie punktu: projekt uchwały w sprawie przyjęcia Logo 
Gminy Barczewo; 
 
Rada Miejska przy 1 głosie „wstrzymującym” przyjęła porządek obrad z 
uwzględnieniem zaproponowanych zmian. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
3)Przyjęcie protokółów z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej; 
4)Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności w okresie między sesjami 
Rady; 
5)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmienionych planów odnowy 
miejscowości Barczewko, Bartołty Wielkie, Wipsowo; 
6)Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, stanowiącej 
własność Gminy Barczewo; 
7): 

 



a)projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III w Gminie 
Barczewo”...; 
b)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Egzamin nam nie straszny”....; 
c)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą 
„Przedszkole równych Szans”....; 
8)Informacja  na temat przygotowania  obiektów szkolno-przedszkolnych (realizacja 
napraw i remontów) do rozpoczęcia nowego roku szkolnego; 
9)Informacja na temat ilości uczniów, którzy będą uczęszczać do szkół na terenie 
miasta i gminy Barczewo w roku szkolnym 2011/2012; 
10)Analiza realizacji wytycznych dotyczących wynagrodzenia nauczycieli; 
11)Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian fragmentów 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Wójtowo, gmina 
Barczewo; 
12)Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian fragmentów 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Wójtowo, gmina 
Barczewo; 
13)Projekt uchwały w sprawie  utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 
wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej; 
14)Rozpatrzenie skargi; 
15)Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Logo Gminy Barczewo; 
16)Interpelacje i zapytania radnych; 
17)Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
18)Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
19)Sprawy różne i wolne wnioski; 
20)Zakończenie obrad XIV/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
 
Do punktu 3. 
 
Protokóły z obrad poprzednich sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały jednogłośnie. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa: 
 
-6 sierpnia 2011r odbyło się spotkanie w sprawie restrukturyzacji Spółki ZEC. 
Prezesi otrzymali polecenie  przygotowania się do tego tematu; 
 
-odbyłem spotkanie z dyrektorem Szpitala Pomocy Maltańskiej w sprawie 
udzielenia szpitalowi pomocy w zakresie zmiany sposobu ogrzewania tego obiektu; 
 
-odbyłem spotkanie z wiceprezesem Specjalnej Strefy Ekonomicznej; 
 
-odbyło się spotkanie „Stowarzyszenia 16”; 
 

 



-odbyłem spotkanie z dyrektorem Boberem z Agencji Nieruchomości Rolnych; 
 
-odbyło się spotkanie grupy Zarządu „StarTurist”, która zamierza na wysokości 
Kaplityn budować serwis dla autobusów; 
 
-w Wydziale BIOŚ zmieniło się bardzo dużo jeżeli chodzi o kadry. Odeszły 2 osoby 
z wydziału. Ogłosiliśmy konkurs na dwóch inspektorów budownictwa. Niestety 
wpłynęła tylko 1 oferta; 
 
-dużo czasu poświęcamy sprawie rozbudowy ulicy Olsztyńskiej. Tam Gmina nie 
może partycypować w kosztach , ponieważ nie mamy tam żadnych gminnych 
terenów; 
 
-odbyło się Walne Zgromadzenie LGD; 
 
-zaawansowane są prace w miejscowości Ruszajny. Mieszkańcy pracują do 
późnych godzin wieczornych. Dożynki w Ruszajnach odbędą się 10 września 2011r 
 
-w dalszym ciągu jesteśmy na I miejscu na liście rezerwowej jeśli chodzi o 
przyznanie środków na informatyzację Urzędu; 
 
-w amfiteatrze w Barczewie zakończył się sezon imprez letnich. 
 
Do punktu 5. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmienionych planów 
odnowy miejscowości:Barczewko, Bartołty Wielkie, Wipsowo przedstawił pracownik 
Urzędu pan Jakub Żywicki. 
 
Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji do Spraw Rolnictwa i Ochrony Środo-
wiska jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie odczytywanie uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie przyjęła wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XIV(82)2011 
w sprawie  zatwierdzenia  zmienionych planów odnowy miejscowości: Barczewko 
                  Bartołty Wielkie, Wipsowo. 
 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Wiesława Chwaluk. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 

 



 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę  nr  XIV(83)2011 
w sprawie  nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wójtowie, stanowiącej własność 
Gminy Barczewo. 
 
Do punktu 7 a, 7 b i 7 c. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna Chyżyńska  - dyrektor MZOiZ. 
 
Pan Tomasz Michałowski – na przyszłość proszę o przygotowanie pełnej informacji 
o kosztach jakie ponosi Gmina przy realizacji projektów. 
 
Pan Tomasz Michałowski -  opinia Komisji Finansów Publicznych w stosunku do 
tych trzech projektów uchwał jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie odczytywanie projektów uchwał. 
 
Radni  jednogłośnie (15) przyjęli wniosek radnego Michałowskiego. 
 
a): 
Rada Miejska  jednogłośnie(15)  podjęła: 
 
                                                U C H W A Ł Ę  nr  XIV(84)11 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Indywidualizacja 
procesu  nauczania i wychowania uczniów klas I-III” w Gminie Barczewo w ramach 
Programu.......... 
 
b): 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (15)  podjęła: 
 
                                                 U C H W A Ł Ę  nr  XIV(85)11 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Egzamin nam nie 
straszny” w ramach Programu …..... 
 
c): 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (15) podjęła: 
 
                                                 U C H W A Ł Ę  nr  XIV(86)11 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Przedszkole równych 
SZANS” w ramach Programu......... 
 
Do punktu 8. 

 



 
Informację na temat przygotowania obiektów szkolno-przedszkolnych (realizacja 
napraw i remontów) do rozpoczęcia nowego roku szkolnego przedstawiła pani 
Hanna Chyżyńska – dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie; 
 
Rada Miejska informację przyjęła bez uwag. 
 
Do punktu 9. 
 
Informację na temat ilości uczniów, którzy będą uczęszczać do szkół na terenie 
miasta i gminy Barczewo w roku szkolnym 2011/2012 przedstawiła pani Hanna 
Chyżyńska – dyrektor MZOIZ. 
 
Informację Rada Miejska przyjęła bez uwag. 
 
Do punktu 10. 
 
Pani Hanna Chyżyńska przedstawiła Radzie Miejskiej  informację na temat analizy 
realizacji  wytycznych dotyczących wynagrodzenia nauczycieli. 
 
Pan Jan Połowianiuk – musimy zawsze patrzeć na czynnik ludzki bo dobrze 
wynagradzany nauczyciel dobrze pracuje. 
 
Rada Miejska przyjęła informację pani Chyżyńskiej bez uwag. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Iwona Ćwiek – pracownik Wydziału Budownictwa i 
Ochrony Środowiska. 
 
Pan Edward Maciejewski – ja chciałem tylko powiedzieć, że mnie to bardzo cieszy, 
że wreszcie do tego doszliśmy. Jestem przeświadczony, że w ten sposób 
pójdziemy w dobrym kierunku. 
Opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie odczytywania  uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Rada  Miejska  jednogłośnie (13)  podjęła: 
 
                                              U C H W A Ł Ę  nr  XIV(87)11 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian fragmentów miejscowego planu 
                 zagospodarowania przestrzennego obrębu Wójtowo, gmina Barczewo. 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Iwona Ćwiek. 

 



 
Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i 
Mieszkaniowych jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Rada Miejska jednogłośnie (13) przyjęła wniosek pana Ludwiniaka. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (13) podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę  nr  XIV(88)11 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia fragmentów zmian  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Wójtowo, gmina Barczewo. 
 
Do punktu 13. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Ryszarda Buga – Sekretarz Miasta Barczewo. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Zbigniew Chlubicki. 
 
Na sali  obecnych jest 13 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                                U C H W A Ł Ę  nr  XIV(89)11 
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej; 
 
Do punktu 14. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – Komisja Rewizyjna przeanalizowała skargę pani 
Marleny Kotowskiej i proponuje skargę oddalić jako bezzasadną. 
 
Pani Halina Bronka – my tylko badamy okoliczności czy skarga jest zasadna czy 
nie. Punkt przewiduje tylko rozpatrzenie skargi a nie ewentualną konieczność 
udzielania pomocy. 
 
Pani Halina Bronka – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła wniosek pani Haliny Bronka. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14) podjęła: 

 



 
                                         U C H W A Ł Ę nr  XIV(90)11 
w sprawie  rozpatrzenia skargi … 
 
Do punktu 15. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – zgodnie z sugestią Komisji Regulaminowej i Komisji do 
Spraw Promocji proponuję głosowanie nad każdym wzorem logo oddzielnie. W 
sytuacji gdyby żadna z propozycji nie uzyskała ponad 50%  należy wybrać 2 
propozycje, które uzyskają największą liczbę głosów i zagłosowanie powtórnie na 
te propozycje i ta opcja, która uzyska największą liczbę głosów zostanie 
zatwierdzona przez nas uchwałą. 
 
Pani Halina Bronka – czuję się trochę niegrzecznie potraktowana jako radna. Były 
propozycje aby miejscowi plastycy  lub dzieci stworzyły coś od siebie. Tak się 
niestety nie stało. Na dzień dzisiejszy do wyboru pozostały nam tylko klocki. 
Przypomnieć chciałam, że logo będzie  nam służyć przez wiele, wiele lat. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował zasady głosowania (zgodnie z sugestią pana 
Moszczyńskiego). 
 
Radni jednogłośnie (obecnych na sali 14 radnych) przyjęli propozycję pana 
Chlubickiego. 
 
Po przeprowadzonej I turze głosowania do wyboru w II turze pozostała propozycjia 
4a i 4b. 
 
II tura głosowania: 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
„Za” propozycją 4a głosowało 7 radnych; 
„Za” propozycją 4b głosowało 6 radnych. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Rada Miejska 11 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym”  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę nr XIV(91)11 
w sprawie przyjęcia Logo Gminy Barczewo. 
 
Do punktu 16. 
 
Pan Jan Połowianiuk – zobligowany zostałem przez mieszkańców nowej części 
osiedla domków jednorodzinnych do zadania pytania czy możliwe jest to aby ci 
mieszkańcy dołożyli po 1000zł od rodziny do inwestycji kanalizacji tej części osiedla 

 



Mieszkańcy ci są bardzo zdeterminowani i chcieliby aby wreszcie ta inwestycja 
ruszyła. 
 
Pan Jarosław Bonus : 
-na jakim etapie są rozmowy w sprawie dowozu osób dojeżdżających do szkoły i 
pracy w Olsztynie; 
-czy nie można skierować autobusów dowożących dzieci do szkoły w Barczewie w 
inne miejsce, ponieważ  obecne miejsce – ul.Wojska Polskiego jest złe, ponieważ 
tarasuje to ruch kołowy jaki się odbywa w tym miejscu; 
 
Pan Edward Maciejewski: 
-czy nie można zatrudnić jeszcze jednego drogowca w Urzędzie? 
-z Urzędu odchodzą pracownicy ze względu na niskie zarobki. Proponuję to 
zmienić i w przyszłorocznym budżecie zapewnić większe niż w tym roku podwyżki 
dla pracowników. Kadry musimy mieć stabilne; 
-kiedy naszą drogę w Nikielkowie naprawimy przy użyciu równiarki? 
-kiedy zostanie utwardzony odcinek drogi Wójtowo-Nikielkowo; 
-czy już zadziało się coś we współpracy transgranicznej, czy były jakieś kontakty z 
tym obwodem; 
 
Pani Halina Bronka: 
-we wrześniu zakończą się prace związane z inwestycja Olsztyńska-Targowa; 
W imieniu mieszkańców proszę o zawiadomienie nas o terminie odbioru 
technicznego tej inwestycji; 
Chcielibyśmy wiedzieć co będzie odbierane i czy będziemy mogli zgłaszć swoje 
pretensje przy odbiorze; 
-podczas realizacji tej inwestycji nie zrobiony został niewielki odcinek ulicy 
Kościuszki; Jest to bardzo niewielki koszt aby to zrobić; 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
-kiedy rozpocznie się budowa drogio Lamkowo-Krokowo; 
-kiedy nastąpi proces wodociągowania Radost; 
 
Do punktu 17. 
 
Zapytań Sołtysów nie było. 
 
Do punktu 18. 
 
Odpowiedzi Burmistrza. 
 
Pan Lech Jan Nitkowski: 
 
dla pana Jarosława Bonusa: 
-od jutra mają być wywieszone informacje o kursach busów oraz o tym gdzie 
można nabywać bilety miesięczne; 
-tarasowanie ulicy przy szkole – rozmawialiśmy na ten temat i doszliśmy do 
wniosku, że należy zrobić tam zajazd ze względu na bezpieczeństwo. Będzie tam 

 



parking dla wysiadających dzieci. Koniecznie zrobić musimy również dojazd do 
ORLIKA. 
 
Dla pana  Jana Połowianiuka: 
-to pytanie, które zadał pan skierowane jest nie tylko do mnie ale również do Rady. 
Wiemy, że projekt na kanalizację tego osiedla nie może się zdezaktualizować. 
Musimy jednak wybrać czy droga Wójtowo-Nikielkowo czy kanalizacja osiedla 
domków jednorodzinnych.Sądzę, że w tej sprawie musimy się spotkać na roboczo 
z Radą Miejską i ustalić co będziemy robili. Na dzień dzisiejszy więcej powiedzieć w 
tym temacie nie mogę; 
 
Dla pana Edwarda Maciejewskiego: 
-współpraca transgraniczna. W związku z ty, że w tym obwodzie były wybory 
sprawa się przeciąga. Ja czekam na zaproszenie aby tam pojechać i podpisać 
umowę; 
 
-zatrudnienie drugiego drogowca. To prawda, że pracy jest bardzo dużo ale osoba, 
która jest zatrudniona na tym stanowisku musi dokładnie poznać te obiekty. Poza 
tym procedury przetargowe trwają bardzo długo , a to wydłuża czas inwestycji; 
 
-stabilność kadr – myślę, że odejść się nie ustrzeżemy; 
 
Dla pani Haliny Bronka: 
-odbiór techniczny inwestycji Olsztyńska-Targowa. Nadzór nad ta inwestycją jest z 
naszej strony ogromny. Mieszkańcy zostaną powiadomieni o terminie odbioru 
technicznego; 
Chciałem jeszcze powiedzieć, że przy przebudowie rzeki będą wykonane schody; 
 
-wykonanie chodnika na ulicy Kościuszki – na razie musimy przeżyć odbiory; 
Powiedziano nam, że powiat zakresu robót  nie rozszerzy. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
 
Dla pana Czesława Kopczyńskiego: 
-zostały ogłoszone 2 przetargi na: 
a)droga Lamkowo-Krokowo; 
b)chodnik na ul.Wojska Polskiego; 
 
Dla pana Edwarda Maciejewskiego: 
-w tym tygodniu dopięta zostanie umowa z firmą Sztrabak na dostawę destruktu. W 
następnym tygodniu zaczniemy realizację zadań drogowych m.innymi droga w 
Nikielkowie. 
Remontowana jest droga w Kromerowie przez GDDKIA i mamy zapewnienie, że 
destrukt z tej drogi przeznaczony będzie na naprawę naszych dróg gminnych. 
Powinniśmy mieć ok. 1300 ton tego materiału, którym naprawiać będziemy drogi w 
miesiącu wrześniu. 
 
Pan Edward Maciejewski – czy widzi pan potrzebę użycia równiarki nie tylko na 

 



drodze w Nikielkowie? 
Pan Dariusz Jasiński- drogę Stare Włóki-Próle-Wipsowo spróbujemy zrobić 
profesjonalną równiarką z Nadleśnictwa. Po tym remoncie zobaczymy jaki będzie 
efekt jej użycia. 
 
Pani Halina Bronka – we wnioskach budżetowych nie ujęłam sprawy montażu lamp 
na ul.Nadrzeczna-Zielona. Czy to jest aktualne? 
Pan Jasiński – niestety jest to inwestycja i musi to być ujęte w budżecie. 
 
Do punktu 19. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki złożył Straży Miejskiej w Barczewie życzenia z okazji ich 
święta. 
 
Pan Zbigniew Cipior – Komendant Straży Miejskiej w Barczewie – poprosił o głos. 
 
Rada Miejska udzieliła panu Cipiorowi prawa do wypowiedzi. 
 
Pan Zbigniew Cipior – w dniu 27 lipca 2011r  pojechałem do Łęgajn na interwencję 
w sprawie podtopienia w tej miejscowości. Ludzie bardzo narzekali twierdząc, że 
burmistrz nic nie robi w tej sprawie. 
Na Zebraniu Wiejskim w Łęgajnach, które odbyło się w dniu 23 sierpnia 2011r pan 
Sołtys Łęgajn użył stwierdzenia, że w dniu interwencji podtopieniowej powiedziałem 
że jak wybraliście takiego burmistrza to tak teraz macie. Otwarcie oświadczam, że 
takich słów nie użyłem. Powiedziałem natomiast, może niestety brzydko bo takich 
słów jako pracownik samorządowy używać nie powinienem, że mieliście swoją 
burmistrz i nie wykorzystaliście swoich pięciu minut. Mam oświadczenie pani 
Nowakowskiej z Łęgajn ,że nie użyłem słów o jakich mówił pan Sołtys. 
 
Pan Lech Nitkowski – burmistrz Barczewa – nie jestem gruboskórny ale lubię 
czyste i jasne sytuacje. Powiem tylko, że nie śpimy i pracujemy.Wykupiliśmy działkę 
w Łęgajnach , i pobudujemy na niej zbiornik retencyjny aby sytuacja uległa u tych 
ludzi radykalnej poprawie. 
 
Pan Jan Połowianiuk – chcę w tym miejscu wyrazić wdzięczność Sołtysom 
Ramsowa, Niedźwiedzia, Kromerowa i Ramsówka za ogromne zaangażowanie i 
pomoc dzięki, którym mogły odbywać się koncerty letnie w Ramsowie (Festiwal).  
Ludzie ci chodzili do sponsorów dzięki czemu Festiwal ten zakończył się bardzo 
dobrym wynikiem. 
 
Do punktu 20. 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszych obrad 
zamykam XIV/2011 sesję Rady Miejskiej w Barczewie. 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                Zbigiew Chlubicki 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


